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      PROCES-VERBAL 
 
 În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, se întocmește procesul-
verbal încheiat astăzi, 27.04.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului local al 
municipiului Constanţa convocată prin Dispoziția nr. 1157/21.04.2023 a primarului 
municipiului Constanța. Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, pe o 
platformă online de videoconferință. 
  
 La ședință participă: 26 de consilieri din 27 de consilieri în funcție, d-na secretar 
general Fulvia-Antonela Dinescu, domnul primar Vergil Chițac. Ședința este condusă 
de doamna consilier local Mihaela Andrei, aleasă președinte de ședință prin HCL nr. 
134/2023. 
 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Bună ziua, domnule primar, doamnelor și domnilor consilieri locali. O rog pe 
doamna secretar general să facă prezența. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Bună ziua. O să dau citire listei de prezență. (se face prezența, sunt prezenți 26 
de consilieri locali din 27 consilieri locali în funcție). Sunt prezenți 26 de consilieri (dl 
Stavăr-Vergea Romeo este absent). Ședința este statutară. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Înainte să supun la vot proiectul ordinii de zi, domnule primar aveți cuvântul, dacă 
vreți să retrageți vreun proiect de pe ordinea de zi.  
Dl primar Vergil Chițac 
 Aș dori să retrag de pe ordinea de zi punctul 8, pentru că e discuția legată de 
ordonanța de urgență care va clarifica, într-un fel, creșterile salariale în sectorul 
bugetar și vreau să nu greșim. Prefer să așteptăm puțin să vedem exact ce formă are 
ordonanța de urgență. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Să votăm proiectul ordinii de zi. 
 Cu 26 de voturi pentru, ordinea de zi a fost aprobată. Să votăm și ordinea 
suplimentară. Cu 26 de voturi pentru, ordinea de zi suplimentară a fost aprobată.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Dl Ateș Casimceali a anunțat că se va retrage de la votul unui proiect de hotărâre, 
proiectul privind Uniunea Tătarilor, unde se va întocmi un acord de parteneriat, pentru 
a nu încălca prevederile art. 228, conflict de interese pentru aleșii locali. Să ne 
confirme dacă așa este. 
Dl Ateș Casimceali 
 Chiar dacă susțin în permanență evenimentele culturale artistice ale comunităților 
etnice, de această dată, întrucât sunt membru al UDTTMR, voi alege să mă abțin de 
la vot. Totuși, doresc să vă invit pe toți la spectacolul nostru din data de 5 mai. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Înainte de a trece, la vot dau cuvântul liderilor de grup, dacă vor să se înscrie la 
un cuvânt pentru un anumit proiect de ordinea de zi. 
Dl Ionuț Rusu 
 Ori de câte ori va fi nevoie. Mulțumesc. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 La proiectul numărul 24 și proiectul numărul 34 pentru colega mea, Cristiana 
Popescu.  



Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 La proiectul 18 și ori de câte ori va fi nevoie. 
 Supun spre aprobare primul punct pe ordinea de zi:  
1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al 
municipiului Constanţa din data de 07.03.2023; 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
2. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al 
municipiului Constanţa din data de 10.03.2023; 
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
3. Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului 
Constanţa din data de 30.03.2023; 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
4. Proiect de hotărâre nr. 182/2023 privind aprobarea execuției bugetului local pe 
trimestrul I din anul 2023;    
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
5. Proiect de hotărâre nr. 179/2023 privind modificarea HCL nr. 477/2022 pentru 
aprobarea numărului și cuantumului burselor aferente anului școlar 2022-2023 pentru 
elevii din învățământul preuniversitar, cu modificările și completările ulterioare;    
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
6. Proiect de hotărâre nr. 161/2023 privind aprobarea situațiilor financiare încheiate 
la 31.12.2022 ale CT BUS SA;  
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
7. Proiect de hotărâre nr. 162/2023 privind aprobarea Raportului asupra activității 
de administrare desfășurată de Consiliul de administrație al CT BUS SA pentru 
semestrul II al anului 2022;     
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
8. Proiectul nr. 8 a fost retras de pe ordinea de zi. 
9. Proiect de hotărâre nr. 149/2023 privind aprobarea deschiderii unui punct de lucru 
al societății Administrația Fondului Imobiliar SRL în imobilul situat în Constanța, str. 
Vârful cu Dor nr. 10;     
 Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
10. Proiect de hotărâre nr. 150/2023 pentru completarea și modificarea HCL nr. 
481/2022 privind aprobarea unor măsuri referitoare la ocuparea posturilor vacante 
de șef secție/laborator de analize medicale din cadrul Spitalului Cinic de Boli 
Infecțioase Constanța;   
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
11. Proiect de hotărâre nr. 2/2023 pentru modificarea și completarea HCL nr. 
350/2021 privind aprobarea unor măsuri pentru implementarea procesului de 
bugetare participativă la nivelul municipiului Constanța;     
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
12. Proiect de hotărâre nr. 187/2023 privind emiterea acordului de principiu în 
vederea acordării facilităților prevăzute de art. 20 din Legea nr. 186/2013, pentru 
obținerea titlului de Parc industrial de către Solid House Holding SRL;     
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
13. Proiect de hotărâre nr. 163/2023 privind aprobarea Acordului de parteneriat 
încheiat între UAT Municipiul Constanța și Asociația „Călător prin România” în vederea 
realizării și montării de plăcuțe digitale care conțin cod QR în proximitatea sau pe 
monumentele istorice și obiectivele turistice de pe raza municipiului Constanța;   
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
14. Proiect de hotărâre nr. 168/2023 privind aprobarea regimului acordării de 
finanțări nerambursabile din bugetul local al municipiului Constanța;     
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
15. Proiect de hotărâre nr. 183/2023 privind aprobarea Acordului de parteneriat 
încheiat între municipiul Constanța și Uniunea Democrată a Tătarilor Turco-Musulmani 
din România pentru organizarea evenimentului „Sărbătoarea zilei limbii tătare”;   
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 



16. Proiect de hotărâre nr. 173/2023 pentru modificarea HCL nr. 95/2019 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție și a principalilor 
indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea, 
modernizarea și dotarea Grădiniței cu program prelungit Mugurel, Constanța”;   
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
17. Proiect de hotărâre nr. 181/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru  obiectivul de investiţii „Îmbunătățirea mediului urban în zona Delfinariu – 
Faleză Nord”;   
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
18. Proiect de hotărâre nr. 184/2023 privind aprobarea modificării și completării HCL 
nr. 427/2017 pentru aprobarea Regulamentului privind organizarea și desfășurarea 
activităților comerciale și a serviciilor de piață în municipiul Constanța;    
 La punctul 18 avem o înscriere de cuvânt, domnul Răsăuțeanu. Domnule consilier, 
aveți cuvântul. 
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 Mulțumesc, doamna președintă. Grupul Partidului Social Democrat a depus un 
număr de 15 amendamente la proiectul privind modificarea și completarea HCL nr. 
427/2017 pentru aprobarea Regulamentului privind organizarea și desfășurarea 
activităților comerciale. Am depus aceste amendamente ca urmare a consultărilor pe 
care le-am avut cu mediul de afaceri și, bineînțeles, ținând cont de contextul economic 
și social actual, provocările pe care agentul economic le are în fiecare zi ca urmare a 
crizei pandemice, conflictului de la graniță, inflația, birocrația excesivă și, bineînțeles, 
cred eu că se justifică, astfel, ca noi, în calitate de consilieri locali, de for legislativ, să 
adoptăm regulamente sau să le amendăm în sensul în care mediul de afaceri solicită. 
Bineînțeles că rolul nostru este acela de a simplifica, de a debirocratiza, de a ajuta și 
de a veni în sprijinul agentului economic din considerente extrem de simple, acelea 
de a conserva locurile de muncă, de a crea locuri de muncă noi și, bineînțeles, să 
avem în vedere ca tot ce propunem și aprobăm să nu le îngreuneze acestora 
activitatea comercială. Este important ca primăria să joace un rol de sprijin pentru 
mediul de afaceri. Bineînțeles, grupul PSD va respinge categoric, de fiecare dată, ca 
o primărie sau executivul, autoritatea locală să încurajeze un comportament coercitiv 
și, tocmai de aceea, suntem încrezători că aceste amendamente pe care grupul PSD 
le-a depus, în parte, vor fi acceptate și înțelese de către colegii consilieri. Sunt deja 
și așa foarte multe controale pe care operatorii economici, mediul de afaceri trebuie 
să le facă față, sunt deja o grămadă de instituții publice de control și nu numai (peste 
19 controale se fac de către entități diferite) și cred că primăria ar trebui să fie ultima 
instituție care ar trebui să aibă un comportament coercitiv. Tocmai de aceea, credem 
că o ajustare, o amendare a acestui regulament poate să ajute mediul de afaceri, să-
l sprijine. Bineînțeles că orice sprijin pe care îl dăm mediului de afaceri înseamnă bani 
la bugetul local, înseamnă locuri de muncă și înseamnă creștere economică. Vă 
mulțumesc. 
Dl viceprimar Ionuț Rusu 
 Și noi, grupul PNL, avem un set de amendamente pe care le-am depus. Toate 
acestea vin în urma dezbaterilor pe care le am avut în cadrul primăriei, acest 
regulament stă de ceva vreme, am avut dezbaterile necesare și, ca urmare, împreună 
cu aparatul și consilierii PNL, avem un set de nouă amendamente, pe care le avem 
depuse, toate fiind ca urmare a discuțiilor avute cu mediul economic. Vă mulțumesc. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Fac precizarea că și grupul USR a depus amendamente la acest proiect de 
hotărâre, e vorba de un număr de patru amendamente pe care le-au depus astăzi. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Deci avem amendamente depuse și de grupul consilierilor PNL, și de grupul 
consilierilor PSD, și de grupul consilierilor USR. Am să o rog pe doamna secretar 
general să le citească pe rând și să le supunem și votului. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  



 Ele au fost depuse... grupul PNL a depus ieri, în data de 26.04, grupul PSD și USR, 
în această ordine, PSD astăzi și USR ulterior, tot în cursul zilei de astăzi, până la ora 
dezbaterii ședinței. Voi da citire amendamentelor, așa cum au fost înregistrate în 
ordine cronologică, pe articole din proiect, vor fi supuse votului și, în funcție de 
acestea, vom supune după aceea proiectul de hotărâre. Fac precizarea că la anumite 
articole sunt mai multe amendamente, sunt amendamente atât de la grupul PNL, cât 
și PSD, cât și USR. Ele vor fi supuse votului în funcție de numărul de înregistrare al 
lor, al ordinii. În situația în care există două amendamente la un articol, se supun la 
vot în ordinea înregistrării și dacă a trecut primul amendament, al doilea 
amendament, care este contrar, se respinge fără a mai fi supus votului; sens în care 
voi da citire amendamentelor așa cum au fost înregistrate. 
 Primul amendament a fost înregistrat sub numărul 82355 din 26.04.2023, este 
un amendament care se referă la articolul 1 punctul 5 din proiectul de hotărâre nr. 
184 din 21.04.2023 privind modificarea HCL nr. 427/2017, se referă la articolul 9, 
alineatul 3 și este un amendament de modificare a literei c); motivația acestui 
amendament este următoarea: având în vedere Ordonanța Guvernului nr. 2/2001 
privind regimul juridic al contravențiilor, cu modificările și completările ulterioare, un 
proces verbal de constatare și sancționare a contravenției produce efecte definitive 
după ce a expirat termenul de constatare a acestuia, fără a fi formulată plângere 
împotriva sa sau după rămânerea definitivă a hotărârii instanței judecătorești de 
respingere a plângerii contravenționale. A doua motivație se referă la articolul 31 din 
Ordonanța de Guvern nr. 2/2001 care stabilește cu caracter general că aplicarea 
constatărilor măsurilor și sancționărilor dispuse prin procesul verbal de constatare și 
aplicare a contravenției se suspendă pe perioada formulării și judecării plângerii 
contravenționale până la pronunțarea unei hotărâri definitive. Textul original al literei 
c) din articolul 9 alineatul 3 care este pus pe ordinea de zi a fi modificat este: „Acordul 
asociației de proprietari sau locatari și a proprietarilor imobilelor limitrofe (pe hotar), 
pe plan orizontal și vertical cu destinația de locuință, doar în situația existenței unei 
comunicări scrise însoțite de copii ale proceselor verbale de constatare și sancționare 
din partea Direcției generale poliția locală, Poliție Română, Gruparea de Jandarmi 
Mobilă Tomis, având ca obiect încălcarea normelor de conviețuire socială, a ordinii și 
liniștii publice - formulare tip;               în acest caz acordurile solicitate vor fi datate 
pentru anul în care se solicită viza actului administrativ. Comunicarea va fi însoțită de 
procese verbale în copie, formă lizibilă.” 
 Textul amendat, care face obiectul amendamentului, este următorul: litera c)  
„Acordul asociației de proprietari sau locatari și a proprietarilor imobilelor limitrofe (pe 
hotar), pe plan orizontal și vertical cu destinația de locuință, doar în situația existenței 
unei comunicări scrise însoțită de copii ale proceselor verbale de constatare și 
sancționare din partea Direcției generale poliția locală, Poliție Română, Gruparea de 
Jandarmi Mobilă Tomis, având ca obiect încălcarea normelor de conviețuire socială, a 
ordinii și liniștii publice, cu mențiunea că procesele verbale să fie comunicate 
necontestate și să nu fie anulate în instanță - formulare tip. În acest caz, acordurile 
solicitate vor fi datate pentru anul în care se solicită viza actului administrativ. Este 
obligatorie existența a minim două sancțiuni repetate, la a treia sancțiune se va 
dispune măsura de suspendare a activității, cu condiția ca procesele verbale de 
constatare și sancționare a contravenției să fie comunicate, necontestate și să nu fie 
anulate în instanță. Comunicarea va fi însoțită de procesele verbale în copie, formă 
lizibilă. Dovada de comunicare a proceselor verbale de constatare și sancționare a 
contravenției către operatorul economic constituie obligație subsecventă de informare 
către primarul municipiului Constanța și revine în sarcina Direcției generale poliția 
locală.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 Doamna președintă, doamna secretar, dacă sunteți de acord, să trecem peste 
citirea motivației și doar amendamentul să-l supunem. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 



 În regulă. Citim textul original și textul modificat, fără motivație. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, nu avem în regulament menționat, putem să... 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 La acest articol au mai fost făcute amendamente de grupul PSD și grupul USR, în 
sensul că grupul PSD solicită abrogarea literei c); având în vedere că a trecut 
amendamentul PNL, nu se mai spune la vot abrogarea literei c) conform 
amendamentului făcut de PSD. 
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 Doamna secretar, nu se mai supune la vot litera c), dar se supune la vot litera d). 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, o să ajungem și acolo. 
Dl viceprimar Ionuț Rusu  
 Doamna secretar, citim amendamentele grupului PNL și după aceea, când 
ajungeți la următorul set de amendamente, spuneți de ce a fost retras sau de ce nu 
mai este supus. 
Dl. Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 Doamna președintă, doamna secretar, haideți să votăm amendamentele PNL, 
după care trecem la amendamentele PSD. Mulțumesc. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Era mai ușor pentru doamna secretar general să țină evidența.  
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Trebuie privite în ansamblul amendamentele ca să putem să avem o viziune clară  
asupra votului pe care îl dăm. Dacă sunt lucruri care se intersectează unele cu 
celelalte... 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Se suprapun... Haideți să trecem la amendamentul numărul 2. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul nr. 2 este un amendament care se referă la articolul 10, înregistrat 
sub nr. 82358/26.04.2023. Este un amendament de completare, însă nu poate fi 
supus votului pentru că se referă la articolul 10 al hotărârii nr. 427/2017, iar proiectul 
ordinii de zi nu cuprinde această modificare a articolului 10. Sens în care nu poate fi 
supus votului, nefăcând parte din proiectul de hotărâre pe care noi... 
Dl viceprimar Ionuț Rusu  
 Doamna președintă, dacă îmi permiteți. Am înțeles că aveți mai multe 
amendamente care nu pot fi supuse. După ce le veți citi, toate amendamentele 
grupului consilierilor PNL, să-mi dați voie să am o mică intervenție. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, este un amendament care s-ar fi dorit a fi un amendament de completare, în 
sensul că la articolul 10 se dorea inserarea literei e), în sensul că „Pentru situațiile 
avute în vedere de la articolul 10 litera e), dacă în imobile este permisă desfășurarea 
activității de alimentație publică, dar spațiul este pretabil altor activități de 
comercializare a produselor și serviciilor de piață, actul administrativ se va elibera la 
cerere și pentru alte activități, dacă sunt îndeplinite condițiile articolului 10 litera e) 
punctul iii) din prezentul regulament, respectiv prezentarea avizelor/autorizațiilor/ 
acordurilor emise de alte instituții abilitate ale statului, respectiv ISU, DSP, DSVSA 
etc, după caz. În acest caz, nu mai este necesară cerința de la articolul 10 litera e), 
punctul ii). Beneficiarul este obligat ca în termen de 5 ani de la data intrării în vigoare 
a modificărilor prezentului regulament să prezinte dovada schimbării destinației. 
Prevederile articolului 10 litera f) nu se aplică activităților incluse în codul CAEN 4520.” 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Nu înțeleg ce amendamente se citesc. Au legătură cu proiectul? 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Nu, acesta nu are legătură, pentru că nu se referă la ... ce am discutat mai 
devreme, articolul 10 nu face obiectul... 



Dl viceprimar Ionuț Rusu 
 Nu are legătură cu modificarea, dar are legătură cu proiectul.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul 3, înregistrat cu numărul 82361/26.04. 
2023 al grupului PNL este un amendament prin care se dorea a se abroga articolul 13 
din hotărârea nr. 427/2017, dar nu face obiectul proiectului de hotărâre supus 
consiliului astăzi și atunci nu va fi supus aprobării. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Nu înțeleg de ce citim amendamente care nu au legătură cu proiectul de azi. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Au fost înregistrate și să precizăm de ce nu sunt ... 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Dumneavoastră argumentați de ce nu... 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, exact. Nu se supun votului din acest motiv. 
 Următorul amendament este amendamentul numărul 4 a grupului PNL, înregistrat 
cu numărul 82362/26.04.2023. Este un amendament de modificare, se referă la 
modificarea articolului I, punctul 10, unde după litera b) din articolul 16, alineatul 3 
se introduce litera c). Textul modificat, se modifică litera c) din articolul 16, alineatul 
3: „Acordul asociației de proprietari sau locatari și a proprietarilor imobilelor limitrofe 
(pe hotar), pe plan orizontal și vertical, cu destinația de locuință, doar în situația 
existenței unor comunicări scrise însoțite de copii ale proceselor verbale de constatare 
și sancționare din partea Direcției generale poliție locală, Poliția Română, Gruparea 
de Jandarmi Mobilă Tomis, având ca obiect încălcarea normelor de conviețuire socială, 
a ordinii și liniștii publice, cu mențiunea ca procesele verbale să fie comunicate 
necontestate și să nu fie anulate în instanță - formulare tip. În acest caz, acordurile 
solicitate vor fi date pentru anul în care se solicită viza actului administrativ. Este 
obligatorie existența a minim două sancțiuni repetate, la a treia sancțiune se va 
dispune măsura de suspendarea a activității, cu condiția ca procesele verbale de 
constatare și sancționare a contravențiilor să fie comunicate, necontestate și să nu fie 
anulate în instanță. Comunicarea va fi însoțită de procesele verbale în copie, formă 
lizibilă. Dovada de comunicare a proceselor verbale de constatare și sancționare a 
contravenției către operatorul economic constituie obligație subsecvență de informare 
către primarul municipiului Constanța și revine în sarcina Direcției generale poliție 
locală.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să supunem la vot acest amendament. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Doamna secretar, amendamentele de la PNL le-ați primit de ieri? Puteau să fie 
trimise pe email. Eu nu am primit, nici colegii mei.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul numărul 5, amendament înregistrat cu numărul 
82364/26.04.2023 este un amendament de completare, se referă la completarea 
articolului 17 cu o nouă literă, litera e) și aceasta va avea următorul conținut: „În 
situația în care operatorul economic prezintă avize/autorizații/acorduri emise de alte 
instituții abilitate ale statului (ISU, DSP, DSVSA etc), după caz, nu mai este necesară 
îndeplinirea cerinței de la articolul 17 litera c) punctul ii). Beneficiarul este obligat ca 
în termen de cinci ani de la data intrării în vigoare a modificărilor prezentului 
regulament să prezinte dovada schimbării destinației imobilului. Prevederile articolul 
17 litera e) nu se aplică activităților incluse în codul CAEN 4520.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați.   
 Cu 26 de voturi pentru amendamentul a fost adoptat 
 Trecem la următorul amendament. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  



 Amendamentul înregistrat cu numărul 82373/26.04.2023 este un amendament 
de completare, se referă la articolul 27 din hotărârea 427/2017. La fel, acesta nu 
poate fi supus votului pentru că articolul 27 nu se regăsește în modificarea proiectului 
de hotărâre, proiect de hotărâre nr. 184 din 21.04.2023. Amendamentul acesta se 
dorea a completa articolul 27. La articolul 27 alineatul existent devine alineatul 1 și 
se introduce un nou alineat care va fi alineatul 2, cu următorul cuprins: „Pentru 
situațiile avute în vedere la alineatul 1 al prezentului articol, dacă în imobile este 
permisă desfășurarea activității de alimentație publică și dețin spații pretabile oricăror 
altor activități de servicii turistice/cazare, autorizația de funcționare se va elibera la 
cerere și pentru orice alte servicii turistice/cazare sau conexe activității de alimentație 
publică și turism, dacă sunt îndepinite condițiile de la articolele 24-26 din prezentul 
regulament, precum și cerințele alineatului 1 al prezentului articol. În acest caz, în 
situația în care solicitantul prezintă certificat de clasificare/autorizație provizorie 
pentru unități de cazare, nu mai este necesară cerința de la articolul 27 punctul ii), 
precum și cele de la articolul 26 alineatul 1, punctul 2 privind încadrarea activității 
solicitate în reglementările urbanistice aprobate. Beneficiarul este obligat ca în termen 
de cinci ani de la data intrării din vigoare a modificărilor prezentului regulament să 
prezinte dovada schimbării destinației imobilului.” 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Dacă sunt niște amendamente care nu sunt la proiect, nu înțelegem de ce ele sunt 
înregistrate. Și de ce să dă citire acestor amendamente. Așa facem  amendamente 
care să nu aibă legătură, tot timpul, în permanență și nu mai terminăm ședințele 
niciodată. 
Dl viceprimar Ionuț Rusu 
 Aceste amendamente au fost spuse în timpul dezbaterilor, sunt trecute în minuta 
dezbaterilor, când au fost dezbaterile publice și pentru că mediul de afaceri le-a cerut 
în mod insistent, noi le-am depus. Acum auzim și noi că nu pot fi supuse. Această 
discuție am avut-o fix acum 5 minute în cadrul discuției. 
Dl viceprimar Florin-Daniel Cocargeanu 
 Și noi am primit din partea mediului de afaceri, dar aceste amendamente efectiv 
nu făceau referire la acest proiect și nu trebuiau înregistrate. În momentul în care au 
fost depuse, nu ar fi trebuit înregistrate la acest proiect, cu atât mai puțin citite în 
cadrul ședinței. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentele se înregistrează. 
Dl viceprimar Florin-Daniel Cocargeanu 
 Amendăm 427/2017 sau amendăm proiectul 184 aflat pe ordinea de zi? Așa, 
putem să depunem orice, oricând. Nu este normal așa ceva. Nu este normal să fie 
înregistrate. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Are legătură cu proiectul, sunt niște amendamente înregistrate, doamna secretar 
general își face datoria, conform prevederilor legale. 
Dl viceprimar Florin-Daniel Cocargeanu 
 Au legătură cu proiectul inițial, nu cu proiectul de pe ordinea de zi. Așa și noi 
puteam să facem amendamente care aveau legătură cu proiectul 427/2017, dar nu 
am făcut pentru că știam că acele amendamente nu pot fi înregistrate. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentele se înregistrează, ele nu se supun la vot pentru că fac referire la 
articole care nu au fost ... 
Dl viceprimar Florin-Daniel Cocargeanu 
 La ce proiect ați înregistrat aceste amendamente, că la proiectul 184 sigur nu le-
ați înregistrat, pentru că nu fac referire la proiectul 184 aflat astăzi pe ordinea de zi. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Așa au fost formulate amendamentele, le-am înregistrat; tocmai de aceea nu le 
spunem votului, că ele nu fac referire la acest proiect de hotărâre. 
Dl Dumitru Caragheorghe 



 Vă rugăm să nu le mai dați citire. Este indecent să dăm citire unor amendamente 
pe care nu le votăm. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 O să dau cuvântul doamnei secretar general. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Eu le prezint ca să și motivez, în același timp, de ce ele nu sunt supuse votului; 
ca să nu existe interpretări, discuții. Tocmai de aceea le citesc și le și precizez ca să 
se înțeleagă de ce nu sunt supuse votului. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Să înțeleg din treaba asta că la orice proiect de acum încolo putem să facem 
amendamente alandala și dumneavoastră sunteți obligată să le citiți și să explicați de 
ce nu se supun votului. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul numărul 8, înregistrat sub numărul 
83133/26.04.2023, este un amendament de completare; la fel, se referă la un articol 
care nu a făcut obiectul acestui proiect de hotărâre - e vorba de articolul 42; se dorea 
a se modifica, a se completa acest articol cu un alineat - articolul 42 alineatul 21 și 
textul sună astfel: „Prin excepție de la dispozițiile alineatului precedent, 
comercializarea stradală a băuturilor alcoolice sub orice formă, a produselor 
alimentare neambalate și a celor perisabile, precum și servirea și consumul acestora 
sunt permise respectând dispozițiile articolului 2, punctul 20 din Legea nr. 61/1991 
pe timpul desfășurării unor evenimente organizate, autorizate sau permise de 
autoritățile locale pentru celebrarea Revelionului, zilelor unităților administrativ-
teritoriale, ale categoriilor socio-profesionale sau pentru promovarea unor produse 
alimentare sau nealimentare (exemplu: festivaluri tip street-food sau alte asemenea 
evenimente) ori manifestări cultural-artistice cu acces controlat, în perimetrul special 
amenajat și delimitat unde se desfășoară acestea.” 
 Și următorul amendament, și ultimul al grupului PNL, este amendamentul 
numărul 9, înregistrat sub numărul 83142/26.04.2023. Este un amendament de 
modificare, se referă la modificarea articolului I din proiectul de hotărâre 
184/21.04.2023, la punctul 40, în sensul că se modifică articolul 48, alineatul 5 și 
acesta va avea următorul cuprins: „Culoarul de trecere pentru pietoni va fi de minim 
1 m, atât pentru zona peninsulară, cât și pentru restul oraşului. În perimetrul delimitat 
de Colegiul Național Mihai Eminescu, strada Vasile Canarache, Muzeul de Istorie 
Națională și Arheologie Constanța, strada Mircea cel Bătrân, strada Sulmona și 
revenire la Colegiul Național Mihai Eminescu, terasele se pot amenaja pe toată lățimea 
trotuarului, excepție în cadrul acestui perimetru face tronsonul ancorat de bulevardul 
Tomis unde culoarul pietonal va fi de minim 1 m, conform anexei 1.1.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați acest amendament al grupului consilierilor PNL. 
 Cu 24 de voturi pentru și 1 abținere (dna Cerasela Badea), amendamentul a fost 
adoptat. 
 Am să dau cuvântul domnului viceprimar Rusu. 
Dl viceprimar Ionuț Rusu  
 Domnule primar, am o rugămintea: după această ședință să inițiați un proiect 
consolidat care să cuprindă și modificările care nu au fost supuse votului, conform 
Legii nr. 52/2003, astfel încât să fie pus în transparență pe o perioadă scurtă, conform 
articolului 7 alineatul 23 din Legea nr. 52/2003. 
Dl primar Vergil Chițac 
 Domnule primar, am înțeles. Tocmai ce v-ați dat o sarcină. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Eu înțeleg că noi cei de la USR nu am fost invitați de inițiatorul proiectului ... Pe 
de altă parte, este ireal și este de neînțeles cu un consilierii PNL ajung cu 
amendamente pe masa consiliului local înainte să le discute cu aparatul executiv al 
primarului. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 



 Am să dau cuvântul doamnei secretar general. Vă rog frumos să continuăm cu 
amendamentele de pe ordinea de zi. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următoarele amendamente sunt cele înregistrate de grupul PSD. E vorba de 
primul amendament înregistrat cu numărul 83501/27.04.2023, este un amendament 
de abrogare, se referă la abrogarea literei c) și d) din articolul 9 alineatul 3, așa cum 
a fost modificat prin proiectul de hotărâre nr. 184. Având în vedere că amendamentul 
grupului PNL cu privire la modificarea literei c) din același articol a trecut, acesta nu 
mai poate fi ... decât se poate supune la vot abrogarea literei d) din acest articol 9 
alineatul 3 litera d). 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Doamna secretar, aici ar trebui să aveți intervenții și să spuneți că un 
amendament al nostru face exact ce spuneți dumneavoastră. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Am zis că le luăm pe rând, domnule Caragheorghe. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Să facem precizarea: amendamentul cu privire la abrogarea literei c) și d) al PSD 
a fost înregistrat cu numărul 83501/27.04.2023, iar al dumneavoastră este înregistrat 
cu numărul 83723. Deci, este ulterior, după înregistrarea amendamentului grupului 
PSD. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Ele se supun la vot în ordinea înregistrării. Haideți să supunem la vot acest 
amendament al grupului de consilieri al PSD. Vă rog să votați. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament este amendamentul numărul 2, înregistrat cu numărul 
83505/27.04.2023, este un amendament de modificare, se referă la modificarea 
literei c) din articolul 12 din proiectul de hotărâre nr. 184 din 21.04.2023. Textul 
original al literei c) este: „Acordurile proprietarilor imobilelor limitrofe (pe hotar) cu 
desținatie de locuință se vor solicita doar pentru unitătile care desfasoara activitate 
economica peste ora 22:00 și înainte de ora 08.00”,  iar litera c) așa cum se dorește 
a fi modificată prin acest amendament este următoarea: „Acordurile proprietarilor 
imobilelor limitrofe (pe hotar) cu destinația de locuință se vor solicita doar pentru 
unitățile care desfașoară activitate economică peste ora 24:00 și înainte de ora 8:00 
în timpul săptămânii și peste ora 1:00 și înainte de ora 8:00 în weekend.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Cu 19 voturi (Nicolae Irinela, Cristian Omocea, Claudia Dobre, Adriana Arghirescu, 
Călin Iulian, Tincu Cristian, Avătavului Costin, Liviu Merdinian, Alexandru Nazîru, 
Daniel-Gigi Tatu, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin, Marius Tulică, Ateș Casimceali, 
Cristian Mihăilescu, Constantin Nicolae, Andrei Mihaela, Ionuț Rusu, Daniel 
Georgescu) pentru și 7 abțineri (Cristiana Popescu, Dumitru Caragheorghe, Cătălin 
Iacob, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Mihai Ochiuleț, Mirela Garip), acest 
amendament a fost adoptat.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul numărul 3 înregistrat cu numărul 83506/27.04.2023 este un 
amendament de modificare, se referă la modificarea literei f) din articolul 12, așa cum 
a fost modificat prin proiectul de hotărâre numărul 184. Textul original al literei f) 
este următorul: „Pentru unitatea amplasată la subsol sau parterul clădirilor de locuit, 
operatorul economic trebuie să prezinte în mod obligatoriu acordul asociației de 
proprietari/locatari, nume în clar al președintelui asociației de proprietari/locatari, 
semnătura și ștampila și data și acordul proprietarilor imobilelor limitrofe (pe hotar) 
pe plan orizontal și vertical cu destinația de locuință, referitor la activitatea economică 
peste ora 22:00 și înainte de ora 8:00 - formulare tip. În situația în care nu este 
constituită asociația de proprietari/locatari solicitantul va da o declarație pe propria 
răspundere și va depune doar acordul proprietarilor imobilelor limitrofe (pe hotar) pe 
plan orizontal și vertical cu destinația de locuință. În cazul în care președintele 
asociației de proprietari/locatari refuză să dea acordul, operatorul economic va da o 



declarație pe propria răspundere în acest sens. Se va specifica motivul refuzului și 
dosarul va fi pus spre analiză.” Textul modificat al literei f) din articolul 12 este 
următorul: „În cazul în care președintele asociației de proprietari/locatari refuză să 
dea acordul, operatorul economic va da o declarație pe propria răspundere în acest 
sens (se va specifica motivul refuzului) și dosarul va fi supus spre analiză.” Se 
introduce aceeași declarație  pentru persoanele fizice care refuză să-și dea acordul, 
în imobilele unde nu există asociație de proprietari. 
 Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul 4 este un amendament de modificare și 
se referă la modificarea articolului 16 alineatul 1. Textul original este următorul: 
„Declarația pe propria răspundere cu privire la deținerea tuturor avizelor/autorizațiilor 
necesare pentru desfășurarea activității conform legislației în vigoare se completează 
cu dețin/nu este cazul - formular tip.” 
 Textul modificat al articolului 16 alineat 1 sună astfel: „Documentele necesare 
pentru eliberarea autorizației de funcționare sunt următoarele” se elimină punctul 2 
și anume „acordurile proprietarilor imobilelor limitrofe pe hotar cu caracter de locuință 
și declarația pe propria răspundere a solicitantului cu privire la autenticitatea 
acordurilor (unde este cazul).” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul 5 înregistrat cu numărul 83508/27.04. 
2023, este un amendament de modificare, este un amendament care vine să modifice 
articolul 16 alineatul 3 la litera c), d) și e); prin acest amendament se solicită 
eliminarea literei c) și d). Având în vedere că litera c) a articolului 16 alineatul 3 a 
făcut obiectul amendamentului inițiat de consilierii PNL, acum se poate vota doar 
eliminarea literei d) din acest articol și acest alineat 3, litera d) care se referă la 
„Structura funcțională cu competență în domeniul autorizării își rezervă dreptul de a 
reanaliza documentația depusă inițial și, de acolo unde se impune, se va solicita 
completarea documentației cu alte înscrisuri”.  
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul 6 înregistrat cu numărul 83513/27.04. 
2023, este un amendament care se referă la abrogarea literei c) și d) din articolul 20; 
litera c) din acest amendament a fost supusă votului amendamentului PNL și deci 
rămâne  spre abrogare doar litera d) din cadrul acestui articol 20 și se referă, la fel, 
la „Structura funcțională cu competență în domeniul autorizării își rezervă dreptul de 
a reanaliza documentația depusă inițial și, de acolo unde se impune, se va solicita 
completarea documentației cu alte înscrisuri.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru și o abținere (dna Cerasela Badea), amendamentul a fost 
adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul 7 înregistrat cu numărul 83516/27.04. 
2023, este un amendament de modificare, se referă la modificarea articolului 22 litera 
b). Textul original: „Pentru unitatea amplasată la subsolul/parterul clădirilor de locuit, 
operatorul economic trebuie să prezinte în mod obligatoriu acordul asociației de 
proprietari/locatari, nume în clar al președintelui asociației de proprietari/locatari, 
semnătură, ștampila și data) și acordul proprietarilor imobilelor limitrofe (pe hotar) 
pe plan orizontal și vertical cu destinația de locuință referitor la activitatea economică 



peste ora 22:00 și înainte de ora 8:00 - formulare tip. În situația în care nu este 
constituită asociația de proprietari/locatari, solicitantul va da o declarație pe propria 
răspundere și va depune depune doar acordul proprietarilor imobilelor limitrofe (pe 
hotar) pe plan orizontal și vertical cu destinația de locuință. În cazul în care 
președintele asociației de proprietari/locatari refuză să dea acordul, operatorul 
economic va da o declarație pe propria răspundere în acest sens (se va specifica 
motivul refuzului) și dosarul va fi pus spre analiză.” 
 Textul modificat al literei b) articolul 22 este următorul: „În cazul în care 
președintele asociației de proprietari/locatari refuză să dea acordul, operatorul 
economic va avea o declarație pe proprie răspundere în acest sens (se va specifica 
motivul refuzului) și dosarul va fi introdus spre analiză.” Se introduce „aceeași 
declarație se va da și pentru persoanele fizice care refuză să-și dea acordul în 
imobilele unde nu există asociație de proprietari.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Următorul amendament, amendamentul numărul 8 înregistrat cu numărul 
83517/27.04.2023, este un amendament de modificare; se dorește prin acest 
amendament eliminarea literei c) din articolul 26 alineat 3. Textul original al literei c): 
„Structura funcțională cu competență în domeniul autorizării își rezervă dreptul de a 
reanaliza documentația depusă inițial și acolo unde se impune se va solicita 
completarea documentației cu alte înscrisuri.” 
 Prin acest amendament se dorește eliminarea acestei litere din articolul 26 
alineatul 3. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul numărul 9 înregistrat cu numărul 83527/27.04.2023 este un 
amendament de modificare; se referă la modificarea alineatului 3 din articolul 50; 
textul original: „Zona faleză Cazino - de la Poarta 1 până la Portul Tomis, inclusiv”; 
amendamentul de modificare se referă la modificarea alineatului 3 și textul modificat 
este: „de la Poarta 1 până la Port Tomis, zona Port Tomis și zona peninsulară”. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 20 de voturi pentru (Nicolae Irinela, Cristian Omocea, Claudia Dobre, Daniel 
Georgescu, Adriana Arghirescu, Iulian Călin, Cristian Tincu, Liviu Merdinian, 
Alexandru Nazîru, Daniel-Gigi Tatu, Mihai Ochiuleț, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin, 
Marius Tulică, Ateș Casimceali, Cristian Mihăilescu, Mirela Garip, Constantin Nicolae, 
Andrei Mihaela, Ionuț Rusu) și 5 abțineri (Cristiana Popescu, Dumitru Caragheorghe, 
Cătălin Iacob, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu), amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul numărul 10, înregistrat cu numărul 83529/27.04.2023 este un 
amendament de completare, se dorește a se completa articolul 62 prin introducerea 
alineatului 4, care va avea următorul cuprins: „Suspendarea activității, anularea, 
modificarea autorizației/avizului program de funcționare se va face prin dispoziția 
primarului municipiului Constanța de către structura funcțională și competentă în 
domeniu la propunerea organelor de constatare, însoțită de copii lizibile ale proceselor 
verbale de constatare și sancționare a contravenției”. 
 Textul modificat este următorul: „Sancțiunile contravenționale aplicate prin 
procesele verbale de contravenție comunicate trebuie să fie necontestate în instanță 
în termenul legal de 15 zile sau plângerile contravenționale depuse în instanță trebuie 
să fie respinse prin hotărâri definitive. Măsura suspendării va fi aplicată doar în 
cazurile în care contravențiile constatate anterior prezintă un anumit pericol social ce 
determină suspendarea și faptele săvârșite nu se consideră a fi fost sancționate 
suficient prin amenda contravențională aplicată. Anterior măsurii suspendării 



activității cu îndeplinirea acelorași condiții se vor aplica gradual sancțiuni 
complementare în sensul că prima sancțiune aplicabilă este modificarea orarului de 
funcționare și reducerea acestuia în intervalul 8-22.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul numărul 11 înregistrat cu numărul 83531/27.04.2023 este un 
amendament de completare, un amendament care completează articolul 63. Textul 
original este următorul: „Avizul program de funcționare, precum și autorizația de 
funcționare pot fi anulate sau activitatea suspendată la constatarea Direcției generale 
poliția locală din cadrul Primăriei municipiului Constanța în situația care nu se respectă  
obiectul de activitate autorizat, orarul de funcționare aprobat, normele de estetica, 
curățenie și igienă publică, normele de conviețuire socială, ordine și liniște publică, 
legislația și actele normative privind acustica în zonale urbane, prevederile impuse de 
actele normative în vigoare, documentația tehnică pentru amenajare sezonieră parte 
integrantă a autorizației de funcționare pentru unitățile de alimentație publică tip 
terasă, clasificate conform prevederilor legale în vigoare, existența unor reclamații 
întemeiate.” 
 Textul modificat al articolului 46 este următorul: „Sancțiunil contravenționale 
aplicate prin procese verbale de contravenție comunicate trebuie să fie necontestate 
în instanță în termenul legal de 15 zile sau plângerile contravenționale depuse în 
instanță trebuie să fie respinse prin hotărâri definitive. Măsura suspendării va fi 
aplicată doar în cazurile în care contravențiile constatate anterior prezintă un anumit 
pericol social ce determină suspendarea și faptele săvârșite nu se consideră a fi fost 
sancționate suficient prin amenda contravențională aplicată. Anterior măsurii 
suspendării activității cu îndeplinirea acelorași condiții se vor aplica gradual sancțiuni 
complementare, în sensul că prima sancțiune aplicabilă este modificarea orarului de 
funcționare și reducerea acestuia în intervalul 8-22.” 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul cu numărul 12 este amendamentul înregistrat cu numărul 
83545/27.04 2023, este un amendament de modificare. Prin  acest amendament se 
doreşte a se modifica litera a) din articolul 70 din hotărârea 427/2017 modificată prin 
proiectul 184 din 21.04.2023, în sensul că se dorește eliminarea unei teze, a doua din 
litera a) a acestui articol. Dau citire a ceea ce se dorește a se elimina: „Se vor confisca 
sumele de bani rezultate din documentele justificative privind sumele încasate”. 
Acesta este textul care se dorește a se elimina prin litera i) a articolului 70, dar în 
regulament au fost preluate și prevederi din OG nr. 2/2001 privind constatarea și 
sancționarea contravențiilor și OG nr. 99/2000 privind activitatea comercială. Acest 
text este prevăzut în articolul 4 alineatul 3 din OG nr. 2/2001 unde spune că în cazul 
în cazul sancțiunilor contravenționale complementare, avem și confiscarea bunurilor 
destinate, folosite sau rezultate din contravenție, sens în care ... oricum este în 
prevederea legală. În regulament au fost preluate și prevederi legale. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 8 de voturi pentru (Nicolae Irinela, Claudia Dobre, Daniel Georgescu, Cristian 
Tincu, Liviu Merdinian, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin, Cristian Mihăilescu) și 17 
abțineri (Cristiana Popescu, Cristian Omocea, Dumitru Caragheorghe, Cătălin Iacob, 
Adriana Arghirescu, Călin Iulian, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Nazîru 
Alexandru, Tatu Daniel-Gigi, Mihai Ochiuleț, Tulică Marius, Ateș Casimceali, Mirela 
Garip, Constantin Nicolae, Ionuț Rusu, Andrei Mihaela), amendamentul nu a trecut. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul cu numărul 13 este amendamentul înregistrat cu numărul 
83546/27.04.2023, este tot un amendament de modificare. Se referă la articolul 70 



la litera i) este vorba de aceeași eliminare din textul articolului, în sensul că se doreşte 
a se elimina teza „Sancționarea complementară a confiscării bunurilor destinate 
folosite sau obținute din săvârșirea contravenției se vor confisca sumele de bani 
realizate din documente justificative privind sumele încasate, precum și cele 
identificate asupra comerciantului.”  
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 8 de voturi pentru (Nicolae Irinela, Claudia Dobre, Daniel Georgescu, Cristian 
Tincu, Liviu Merdinian, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin, Adriana Arghirescu) și 17 
abțineri (Cristiana Popescu, Cristian Omocea, Dumitru Caragheorghe, Cătălin Iacob, 
Cristian Mihăilescu, Călin Iulian, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Nazîru 
Alexandru, Tatu Daniel-Gigi, Mihai Ochiuleț, Tulică Marius, Ateș Casimceali, Mirela 
Garip, Constantin Nicolae, Ionuț Rusu, Andrei Mihaela) amendamentul nu a trecut. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul cu numărul 14 este amendamentul înregistrat cu numărul 
83548/27.04.2023, este tot un amendament de modificare. Se referă la același articol 
70, la litera o), la fel, se dorește a se elimina teza a doua din cadrul literei: 
„Sancționarea complementară de confiscare a bunurilor destinate, folosite sau 
rezultate din săvârșirea contravenției”. Aceeași prevedere este menționată în OG nr. 
2/2001, noi în regulament doar am făcut să preluăm din ordonanță. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 7 de voturi pentru (Nicolae Irinela, Claudia Dobre, Daniel Georgescu, Cristian 
Tincu, Liviu Merdinian, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin) și 18 abțineri (Cristiana 
Popescu, Cristian Omocea, Dumitru Caragheorghe, Cătălin Iacob, Călin Iulian, 
Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Nazîru Alexandru, Tatu Daniel-Gigi, Mihai 
Ochiuleț, Tulică Marius, Ateș Casimceali, Adriana Arghirescu, Mirela Garip, Constantin 
Nicolae, Ionuț Rusu, Andrei Mihaela, Cristian Mihăilescu), amendamentul nu a trecut. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Amendamentul cu numărul 15 este amendamentul înregistrat cu numărul 
83550/27.04.2023, este tot un amendament de eliminare a literei p) tot din articolul 
70. La fel, textul ce se dorește a se elimina este: „iar veniturile realizate ilicit în 
perioada dintre data suspendării activității comerciale și momentul constatării 
săvârșirii noii contravenții se confisca”; se dorește a se elimina acest această teză din 
articol, însă, la fel, este prevăzut un OG 2/2001 și OG 99/2000. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. 
 Cu 7 de voturi pentru (Nicolae Irinela, Claudia Dobre, Daniel Georgescu, Cristian 
Tincu, Liviu Merdinian, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin) și 18 abțineri (Cristiana 
Popescu, Cristian Omocea, Dumitru Caragheorghe, Cătălin Iacob, Adriana Arghirescu, 
Călin Iulian, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Nazîru Alexandru, Tatu Daniel-Gigi, 
Mihai Ochiuleț, Tulică Marius, Ateș Casimceali, Mirela Garip, Constantin Nicolae, Ionuț 
Rusu, Andrei Mihaela, Cristian Mihăilescu) amendamentul nu a trecut. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Doamna secretar, mai avem amendamente?  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Nu, s-au încheiat aici... avem amendamente ale grupului de consilieri USR.  
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Deci, trecem la amendamentele grupului de consilieri USR.  
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Sunt patru amendamente.  
Dl Dumitru Caragheorghe 
 De fapt, nu mai avem. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, pentru că ele se suprapun cu amendamentele ... este vorba de amendamentul 
1 înregistrat cu numărul 83723/27.04.2023, este un amendament de modificare, se 
solicită prin acest amendament eliminarea literei d) de la articolul 9 alineatul 3, care 



însă a făcut obiectul amendamentului PSD. Se dorea eliminarea ... „structura 
funcțională din cadrul aparatului de specialitate să reanalizeze documentația la 
depunerea autorizației”. S-a abrogat prin amendamentul PSD-ului care a fost aprobat. 
Următorul amendament este amendamentul numărul 2 înregistrat cu numărul 
83724/27.04.2023, este un amendament, la fel, prin care se dorea eliminarea literei 
d) din articolul 16 alineatul 3, amendament care vine după amendamentul PSD-ului, 
la fel ... aceeași „structură funcțională din cadrul aparatului de specialitate”. A fost 
aprobat ca și amendament al PSD-ului. Amendamentul numărul 3 este amendamentul 
înregistrat cu numărul 83725/27.04.02023. Este un amendament, la fel, prin care se 
solicita eliminarea literei d) din articolul 20 alineatul 3. La fel, a trecut, prin aprobarea 
amendamentului grupului PSD; era aceeași „structură care verifica documentația”. 
Amendamentul numărul 4 înregistrat cu numărul 83726/27.04.2023. Prin acest 
amendament se solicita eliminarea literei c) din articolul 26 alineatul 3; la fel și aici, 
se suprapune cu amendamentul PSD. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Supunem la vot proiectul numărul 18 cu amendamentele votate în această 
ședință. 
 Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
19. Proiect de hotărâre nr. 185/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Federația 
Română de Box;     
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
20. Proiect de hotărâre nr. 186/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Fundația 
Special Olympics din România;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

21. Proiect de hotărâre nr. 188/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Federația 
Română de Baschet;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

22. Proiect de hotărâre nr. 189/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Federația 
Română de Canotaj;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

23. Proiect de hotărâre nr. 190/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Federația 
Română de Tenis;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

24. Proiect de hotărâre nr. 191/2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare 
încheiat între Municipiul Constanța, Clubul Sportiv Municipal Constanța și Federația 
Română de Yachting și partenerii acesteia Union Internationale Motonautique 
(Federația Internațională de Powerboating) și UIM EVENTS SARL;  
 Avem o înscriere la cuvânt. Domnule Caragheorghe, vă rog. 
Dl Dumitru Caragheorghe 
 Avem aici un proiect de hotărâre unde avem de a face cu o valoare de aproximativ 
350.000 € alocați pentru organizarea unui eveniment care, în opinia noastră, nu are 
de a face cu obiectivele, așa cum au fost ele definite și pentru celelalte proiecte 
anterioare. Mai mult decât atât, nu există în documentație niciu fel de analiză cost-
beneficiu, care să ne inducă, măcar, un motiv care să ne facă să înțelegem de ce este 
nevoie de un astfel de eveniment în favoarea comunității. Mai mult decât atât, 
evenimentul respectiv urmează a fi organizat pe Lacul Siutghiol, sit Natura 2000; nu 
am văzut în documentație niciun fel de aviz de la instituții de mediu care să își dea 



acordul cu privire la organizarea de concursuri cu bărci cu motor pe luciul apei 
Siutghiol. Iată de ce credem noi că 350.000 €, banii comunității, și-ar găsi locul ... 
mai nimerit ar fi să finanțăm evenimente de genul celor slab finanțate, cum este cel 
cu canotajul sau cel cu persoane cu dizabilități unde, practic, cu acești bani se pot 
face 10-15 evenimente de acel gen și unde, cu siguranță, comunitatea are de 
beneficiat și prestigiul comunității nu ar avea de suferit. Altfel, nu facem decât să ne 
jucăm cu banii și să aruncăm ... cred că este o asociație sau o fundație, nu știu exact 
cine ar urma să organizeze un astfel de eveniment de aproximativ 350.000 €. 
Dl Costin-Ioan Răsăuțeanu 
 Doamna președintă, am și eu o scurtă intervenție. Grupul PSD susține un astfel 
de demers, avem nevoie de astfel de evenimente. Numai că avem o scurtă obiecțiune, 
în sensul că Legea nr. 69/2000 spune foarte clar că finanțările directe se pot face 
către entități care activează pe raza UAT municipiul Constanța, respectiv federații 
sportive naționale. Tocmai de aceea, noi vom susține acest protocol, dar în matca 
Legii nr. 69/2000 și anume primărie, Clubul Sportiv Municipal și, bineînțeles, Federația 
Română de Yachting. Mai departe, implementarea și organizarea acestui eveniment, 
cu siguranță, că se va face cu respectarea legii și noi avem încredere că evenimentul 
va fi unul un succes. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați. Cu 17 voturi pentru (Nicolae Irinela, Cristian Omocea, Adriana 
Arghirescu, Iulian Călin, Cristian Tincu, Liviu Merdinian, Alexandru Nazîru, Daniel-Gigi 
Tatu, Costin Răsăuțeanu, Dede Perodin, Marius Tulică, Ateș Casimceali, Cristian 
Mihăilescu, Constantin Nicolae, Avătavului Costin, Mihaela Andrei, Ionuț Rusu), 1 
împotrivă (Cătălin Iacob) și 6 abțineri (Cristiana Popescu, Dumitru Caragheorghe, 
Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Mihai Ochiuleț, Mirela Garip), proiectul a fost 
adoptat. 
25. Proiect de hotărâre nr. 164/2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică, 
a caietului de sarcini, a fișei de date a procedurii, precum și a raportului de evaluare 
ce stabilește prețul minim de pornire a vânzării terenului în suprafață de 33 mp, situat 
în municipiul Constanța, str. Poporului FN în vecinătatea str. Poporului nr. 143A, 
identificat cu număr cadastral 251715, proprietate privată a municipiului Constanța;    
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
26. Proiect de hotărâre nr. 169/2023 privind aprobarea oportunității vânzării prin 
licitație publică a terenului în suprafață de 408 mp, situat în municipiul Constanța, DE 
308 Tronson I, identificat cu nr. cadastral 255360, proprietate privată a municipiului 
Constanța;    
 Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
27. Proiect de hotărâre nr. 155/2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Constanța a imobilelor – construcții înscrise în Cartea 
funciară 221464 aferente amplasamentului Stadion „Gheorghe Hagi” situat în 
municipiul Constanța, str. Primăverii nr. 2-11, județul Constanța;    

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

28. Proiect de hotărâre nr. 170/2023 privind atestarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Constanța a unor imobile situate în municipiul Constanța;    

Vă rog să votați. 
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

29. Proiect de hotărâre nr. 171/2023 privind revocarea dreptului de administrare al 
societății Administrația Fondului Imobiliar SRL asupra unor imobile şi obiective de 
investiţii aflate în domeniul public sau privat al municipiului Constanţa;  

Vă rog să votați. 
Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

30. Proiect de hotărâre nr. 175/2023 privind predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de Investiţii „C.N.I.” SA a 
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 



investiţii «Proiect pilot - Construire „Sală de educație fizică școlară din municipiul 
Constanța, Bd. I.C. Brătianu nr. 68 – Școala nr. 8, județul Constanța"»;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

31. Proiect de hotărâre nr. 176/2023 privind predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de Investiţii „C.N.I.” SA a 
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 
investiţii «Proiect pilot - Construire „Sală de sport școlară din municipiul Constanța – 
Loc. Palazu Mare, str. Dumbrăveni nr. 8 – Școala generală nr. 14 și Grădinița nr. 39, 
județul Constanța"»;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

32. Proiect de hotărâre nr. 177/2023 privind predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de Investiţii „C.N.I.” SA a 
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 
investiţii «Proiect pilot - Construire „Sală de educație fizică școlară din municipiul 
Constanța, str. Griviței nr. 70 – Școala nr. 24, județul Constanța"»;   

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

33. Proiect de hotărâre nr. 180/2023 pentru modificarea HCL nr. 358/2022 privind 
aprobarea constituirii unui drept de superficie cu titlu oneros în favoarea municipiului 
Constanța asupra terenului în suprafață de 35.000 mp, înscris în cartea funciară nr. 
237748 și identificat cu număr cadastral 237748;  

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

34. Proiect de hotărâre nr. 152/2023 privind prelungirea valabilității planului 
urbanistic zonal aprobat prin HCL nr. 208/2020;    

Avem o intervenție, dna Cristiana Popescu. 
Dna Cristiana Popescu 
 Mulțumesc. Aș dori să vă readuc aminte că acest proiect a mai fost supus votului 
consilierilor locali în luna decembrie 2022 și a fost respins. În Comisia 2, zilele trecute 
proiectantul a venit cu câteva clarificări în plus, în urma cărora a devenit și mai clar 
că lucrurile nu sunt în regulă cu acest proiect. Pe lângă faptul că acest PUZ propune 
un procent maxim de ocupare al terenului de 75%, având în vedere că în vecinătăți 
există doar câmp, teren neconstruit, există și o zonă funcțională supusă unei parcelări 
de 11 loturi care, după parcelare, o să rămână fără acces la drum public. În acest 
proiect se propune realizarea unui drum public integral pe terenul unui vecin, deci nu 
pe parcela afectată de lotizare, care, avem convingerea, că nu va avea niciodată 
interes să cedeze de bunăvoie teren către primărie ca acei vecini să-și construiască 
case. Alternativa fiind ca primăria să exproprieze acest teren pentru stradă pe 
cheltuiala proprie. Subliniez că până în momentul de față, și au trecut deja trei ani de 
la aprobarea acestei documentații de urbanism, nu s-a făcut cedarea terenului pentru 
stradă către primărie. Nu ar fi nicio problemă dacă, până la rezolvarea situației cu 
strada, loturile rezultate nu ar fi construibile. Ele, însă, conform regulamentului local 
al PUZ-lui devin construibile prin servitute de trecere de 3 m. Imaginați-vă că accesul 
către ultimul lot, către cel de-al 11-lea, se face prin curțile primilor 10 proprietari. 
Această servitute nu va putea fi niciodată considerată circulație carosabilă pentru că 
depășește, după estimările mele, 120 m lungime și face ca tot ansamblul să devină 
nefuncțional. Avem suficiente exemple negative în județul Ilfov despre dezvoltări 
imobiliare dezastruoase, ca să ne prefacem că nu știm ce anume poate rezulta dintr-
un asemenea proiect. Documentele administrative emise până în momentul de față 
rămân în vigoare, dar propunerea noastră este ca pentru rezolvarea acestei situații 
să se realizeze un alt PUZ, realist, cu soluții echitabile, care să nu aducă doar în 
sarcina primăriei rezolvarea circulațiilor. Noi vom rămâne consecvenți. Vă mulțumesc. 

Vă rog să votați. 
Cu 17 voturi pentru (Nicolae Irinela, Cristian Omocea, Adriana Arghirescu, 

Iulian Călin, Cristian Tincu, Liviu Merdinian, Alexandru Nazîru, Daniel-Gigi Tatu, Costin 



Răsăuțeanu, Dede Perodin, Marius Tulică, Ateș Casimceali, Cristian Mihăilescu, 
Constantin Nicolae, Avătavului Costin), 1 împotrivă (Cristiana Popescu) și 6 abțineri 
(Cătălin Iacob, Dumitru Caragheorghe, Cerasela Badea, Florin Cocargeanu, Mihai 
Ochiuleț, Mirela Garip), proiectul a fost adoptat. 
35. Proiect de hotărâre nr. 153/2023 privind aprobarea Planului urbanistic de detaliu 
- construire imobil P+1E, zona Palas CFR, teren rezultat din alipirea parcelelor: A 
929/8/1, A 929/8/2, A 929/8/3, A 929/8/4, A 929/8/6, A 929/8 (alee acces), A 929/9 
și A 929/10, investitor BHS TRANS SRL;    

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

36. Proiect de hotărâre nr. 154/2023 privind aprobarea Planului urbanistic zonal 
pentru teritoriul delimitat de bd. Aurel Vlaicu și limte cadastrale, zona Mobexpert, 
inițiator MPM Real Estate Investment SRL;    

Vă rog să votați. 
Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

37. Proiect de hotărâre nr. 156/2023 privind aprobarea Planului urbanistic zonal 
„Avantech Cont”, municipiul Constanța, inițator UAT municipiul Constanța;    

Vă rog să votați. 
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

38. Proiect de hotărâre nr. 157/2023 privind aprobarea Planului urbanistic     
zonal „Regenerare urbană zona Balada”, municipiul Constanța, inițator UAT municipiul 
Constanța;    

Vă rog să votați. 
Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

39. Proiect de hotărâre nr. 158/2023 privind aprobarea Planului urbanistic 
zonal „Actualizare documentație de urbanism zona Compozitori”, municipiul 
Constanța, inițator UAT municipiul Constanța;    

Vă rog să votați. 
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

40. Proiect de hotărâre nr. 159/2023 privind aprobarea Planului urbanistic zonal 
pentru teritoriul extravilan delimitat de DN3C, parcela IE 228602, drum de exploatare 
și parcela IE 226901, inițiator Vlăsceanu Cornel;    

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

41. Proiect de hotărâre nr. 160/2023 privind aprobarea Planului urbanistic de detaliu 
– reconfigurare imobil D+P+2E – locuire cu spațiu comercial la demisol, str. Petru 
Vulcan nr. 70, investitor Vâlsan Constantin;  

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

42. Proiect de hotărâre nr. 178/2023 privind aprobarea modificării şi completării 
Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă şi 
canalizare nr. 16/46300/05.11.2009, anexa 5 la HCL nr. 466/2009;   

Vă rog să votați. 
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

43. Proiect de hotărâre nr. 151/2023 privind numirea a doi membri provizorii în 
Consiliul de administrație al societății Telegondola-Mamaia SRL. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  

Avem buletine de vot, cu propuneri: dl Barață Bogdan-Dumitru și dna Firșov 
Andreea-Cristina. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 

Vă rog să votați propunerile. 
Cu 23 de voturi pentru și 2 împotrivă, au fost votați. 
Să votăm proiectul de hotărâre în integralitate. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
Trecem la ordinea suplimentară. 

1. Proiect de hotărâre nr. 194/2023 privind rectificarea bugetului local pe anul 2023;    
Vă rog să votați. 



Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
2. Proiect de hotărâre nr. 196/2023 privind majorarea capitalului social al societătii 
Confort Urban SRL;    

Vă rog să votați. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

3. Proiect de hotărâre nr. 192/2023 privind numirea membrilor în Consiliul de 
administrație al societății Confort Urban SRL;    
 Avem buletine de vot. 
 Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Da, în urma selecției organizate în baza OUG 109/2011 și analizei de către comisia 
care a fost numită pentru selecție împreună cu firma care ne-a asistat în procedură, 
a rezultat următoarea propunere pentru consiliul de administrație: dl Căliminte Horia-
Marius, dl Damian Ionel, dl Hira Stere, dl Timofte Alexandru Marius și dna Zarcu 
Mihaela. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votați propunerile. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Rezultatul votului: dl Căliminte Horia-Marius – 17 voturi pentru și 4 împotrivă, dl 
Damian Ionel - 17 voturi pentru și 3 împotrivă, dl Hira Stere - 18 voturi pentru și 3 
împotrivă, dl Timofte Alexandru Marius - 17 voturi pentru și 4 împotrivă și dna Zarcu 
Mihaela - 21 voturi pentru și 1 împotrivă. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Supun la vot proiectul în integralitate. Vă rog să votați. 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
4. Proiect de hotărâre nr. 193/2023 privind numirea membrilor în Consiliul de 
administrație al societății CT BUS SA;    

Avem buletine de vot. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Ca și la celălalt proiect de hotărâre, în urma analizei de către comisia care a fost 
numită pentru selecție împreună cu firma care ne-a asistat în procedură, rezultatul 
selecției este următorul: dl Dugăiașu Adrian-Dan,  dl Gorcea Adrian, dl Paraschiv Iorgu 
și dl Țuțuianu Sorin-Petrică. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Vă rog să votăm. 
Dna Fulvia-Antonela Dinescu – secretar general  
 Rezultatul votului: dl Dugăiașu Adrian-Dan – 21 voturi pentru și 1 împotrivă, dl 
Gorcea Adrian - 21 voturi pentru și 1 împotrivă, dl Paraschiv Iorgu - 20 voturi pentru 
și 1 împotrivă, Țuțuianu Sorin-Petrică - 20 voturi pentru și 1 împotrivă. 
Dna Mihaela Andrei – președinte de ședință 
 Supun la vot proiectul în integralitate. Vă rog să votați. 
 Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
5. Proiect de hotărâre nr. 201/2023 privind vânzarea prin negociere directă către 
CMI Gonț I. Mirela-Camelia a imobilului compus din clădire cabinet medical, situat în 
Dispensarul medical nr. 20 şi teren în suprafaţă de 890 mp, identificat cu număr 
cadastral 234836, aparținând domeniului privat al municipiului Constanța, b-dul 1 Mai 
nr. 42, județul Constanța;    
 Vă rog să votăm. 
 Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
6. Proiect de hotărâre nr. 198/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiţii „Creșterea eficienței energetice a imobilului Școala Gimnazială 
nr. 24 Ion Jalea, Constanța”;    
 Vă rog să votăm. 
 Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
7. Proiect de hotărâre nr. 197/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – economici pentru 



obiectivul de investiţii „Creșterea eficienței energetice a imobilului Școala Gimnazială 
nr. 14, Palazu Mare, Constanța” – componenta C1 – Școala Gimnazială nr. 14;   

Vă rog să votăm. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

8. Proiect de hotărâre nr. 195/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiţii „Creșterea eficienței energetice a imobilului Școala Gimnazială 
nr. 14, Palazu Mare, Constanța” – componenta C2 – Grădiniţa nr. 39;   

Vă rog să votăm. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

9. Proiect de hotărâre nr. 199/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru  obiectivul de investiţii „Creșterea eficienței energetice a clădirilor rezidențiale 
din municipiul Constanța - Zona Badea Cârțan - blocurile K11, K12” – componenta 
bloc K11;    

Vă rog să votăm. 
Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

10. Proiect de hotărâre nr. 200/2023 privind aprobarea documentaţiei de avizare a 
lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru  obiectivul de investiţii „Creșterea eficienței energetice a clădirilor rezidențiale 
din municipiul Constanța - Zona Badea Cârțan - blocurile K11, K12” - componenta 
bloc K12.    

Vă rog să votăm. 
Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
Declar închisă ședința consiliului local de azi, 27 aprilie. 
 
 
 

 Președinte ședință,       Secretar general, 
 
    Mihaela Andrei                             Fulvia-Antonela Dinescu 
 
 
         
 
          Întocmit, 
 
         consilier Daniela Schell 
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